
 

 

Referat styremøte 29. august 2022 

Oppmøte: Fulltallig styre 

1. Plikter og ansvar  

a. Leder minnet om ansvar og plikter til styret og utvalg 

 

2. Postliste og henvendelser 

a. Høring kommuneplan sendt inn. 

b. Avtale aversjon – sendt inn til NJFF- Finnmark 

c. Kontingentsats. NJFF sentralt må ha tilbakemelding på hvilken lokalsats på 

medlemskontingent Vadsø JFF skal ha i 2023.  

Vedtak: Styret i Vadsø JFF vedtar middel sats pålydende kr. 125. Hovedmedlem vi lda 

betale kr. 805 for medlemskap. Mer informasjon kan leses her: 

https://www.njff.no/foreningsinformasjon/viktig-oppfolging-etter-

landsmotet?query=oppf%C3%B8lging+etter+landsm%C3%B8te 

d. Barneskolen ønsker å ha mulighet til å låne båten. Styret ser positivt på dette med 

presiserer at skolen må være ansvarlig mht. sikkerhet. Kolbjørn Rushfelt tar sak 

videre med skolen. 

e. Vadsø Ungdomsskole ønsker å låne hagler i forbindelse med årlig tur og trening med 

hagle utenfor banen.  

Vedtak: Styret vedtar at det ikke er anledning til slik utlån av våpen.  

f. Det skal lages skilt med sponsorer til garasjen.  

g. Vadsø kretsfengsel har donert lyskastere til Vadsø JFF. Paul Hofseth tar ansvar for 

transport. 

h. Dugnad: Garasje må males ferdig, hyller skal lages. 

i. VSSK «kjøper» seg inn i garasjen med kr. 20 000. Hyller/ området avsettes. 

 

3. Referatføring av sak på epost. 

a. Leirdueutvalget kjøper inn 50 000 skudd til videresalg for vinter 2022/2023 og sesong 

2023. Det ble avlagt 9 stemmer. Alle for. Vedtak: Skudd kjøpes inn. 

https://www.njff.no/foreningsinformasjon/viktig-oppfolging-etter-landsmotet?query=oppf%C3%B8lging+etter+landsm%C3%B8te
https://www.njff.no/foreningsinformasjon/viktig-oppfolging-etter-landsmotet?query=oppf%C3%B8lging+etter+landsm%C3%B8te


b. Styret går inn for innkjøp av strykpåmerker med Vadsø JFF sin logo. Dette for å 

promotere Vadsø JFF utad. Det ble avlagt 9 stemmer. Alle for. Vedtak: Merker kjøpes 

inn. 

c. Styret kjøper inn skilt med logo til garasje samt skilt til sikkerhet for markering av 

nedslagsfelt. Det ble avlagt 9 stemmer. Alle for. Vedtak: Skilt kjøpes inn. 

 

4. Økonomi 

Kasserer og leder har gått igjennom regnskap og det ser bra ut. Tall til og med 30.06.2022 

legges frem å møtet. 

 

5. Utvalg: 

a. Leirdue:  

i. Garasje må males ferdig. 

ii. Sesong gått ok 

iii. må vurdere struktur og rapporteringer på arbeid i 2023. 

 

b. Fuglehund:  

i. Aversjon instruktører- pr. nå 3 instruktører, 1 med ny avtale. En under 

utdanning 

ii. Gjennomført aversjon, jobber med å få til aversjon rein til vinteren 

iii. Kjørt trening i terreng for ungdom og kvinner; vurderer annet opplegg 2023 

iv. VP – stor påmelding, 106 startende 

v. Kjørt utstillingstrening og apporttreninger 

vi. Klubbmesterskap – skal fokusere på ungdom 

 

c. Fisk 

i. Fiskesommer gjennomført 

ii. Stor interesse for leie av båt 

iii. Kjørt kurs i kasting under kvinnehelg 

iv. Arrangerer fluebinding i november 

v. Åre på vift – må se om vi skal bygge naust og brygge 

 

d. Storvilt 

i. Kjørt kurs i sporprøve; 3 kvelder 

ii. Fremgang i utdanning av dommer 

iii. God på melding på blod/ferskspor 

iv. Sender høringsutkast på elgforvaltning til styret for kommentar 

 

e. Skallelva 

i. Sesonger har gått ok, 700 kg tatt 

ii. Dykkere rapport om god gyting 

iii. Felleprosjekt pukkellaks mislykket – ny felle i 2023 

 

6. Kontakter: 

a. Kvinnekontakt 

i. Kvinnekveld på skytebane – suksess 

ii. Trening i terreng med hund – dårlig deltagelse 

iii. Bra oppmøte på kvinnehelg 



iv. Bra oppmøte på dressur/utstilligstrening 

v. Fluebinding i november 2023 

 

b. Ungdomskontakt 

i. Må innhente instruktør til kurs minkfangst 

ii. Er med på kurs i håndtering av storvilt med Storviltutvalget 

iii. Fluebinding i november 

iv. Vanskelig å skape miljø for ungdom 

 

7. Søknader og rapportering 

 

8. Sak fra Storvilt 

i. Storviltutvalget ønsker differensiering i pris/ ha mulighet til å kjøre gratis kurs for ikke 

medlemmer for å rekruttere. 

Tidligere vedtak lyder: 

 

Alle kurs som arrangeres i regi av Vadsø JFF skal pris differensieres mellom 

medlem/ikke medlem. Forskjell i pris for medlemmer og ikke medlemmer som deltar 

på kurs i regi av Vadsø JFF skal minimum være lik medlemskontingent for aktuell 

gruppe (ungdom/voksen). 

 

Styret mener at det skal være forskjell på medlem/ikke medlem, men at det skal 

differensieres på kurs og arrangement/kveldskurs over 1 kveld/dropp inn. 

 

Nytt forslag til vedtak: 

På alle kurs over flere kvelder som arrangeres i regi av Vadsø JFF skal pris 

differensieres mellom medlem/ikke medlem. Forskjell i pris for medlemmer og ikke 

medlemmer skal minimum være lik medlemskontingent for aktuell gruppe 

(ungdom/voksen). Kurs skal etterstrebe og gå minimum i null mht. kostnader 

 

Alle arrangement som arrangeres i regi av Vadsø JFF skal ha differensiering i pris    

mellom medlem og ikke medlem. Dette skal vurderes ut fra tidsbruk og kostnader. 

Arrangement skal etterstrebe og gå minimum i null mht. kostnader og det skal ikke 

kjøres gratis for ikke medlemmer. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

9. 2023 

a. Nye vedtekter 

i. Det er vedtatt ny man til vedtekter på landstyremøte til NJFF som alle 

lokalforeninger er forpliktet til å benytte. Sak blir jobbet med i styret og lagt 

frem for årsmøtet i 2023. 

 

b. Styrkestruktur etter nye vedtekter 

i. Nye vedtekter gir større rom for endringer i styrkestruktur etter behov. 

Styret jobber frem forslag til årsmøtet 2023. 

 



c. Valg 2023 -Komite har fått oversikt og skal jobbe med valg 2023. Styret skal iht. 

vedtak på årsmøtet hjelpe til i prosess. 

 

d. Det må jobbes med å få en webansvarlig.  Struktur for jobben må arbeides frem. 

 

10. Eventuelt 


